
Strootman: Wreszcie czuję się piłkarzem
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Czternaście minut, razem z dwoma doliczonymi, przebywał na murawie

Kevin Strootman. Holender pojawił się na boisku w meczu z Palermo, po

trzynastu miesiącach przerwy. Po meczu Strootman nie krył radości w

wywiadzie dla Mediaset.

 

Co czujesz?

- Długo było wracać po dwóch operacjach i potem wróciłem tu, na Olimpico, w

meczu wygranym 5-0... Dla mnie jest idealnie, to radość. Teraz czuję się wreszcie

piłkarzem.

 

Bałeś się zakończenia kariery?

- Bałem się, ale nigdy zakończenia kariery. Przed trzecią operacją był trudny

moment, gdyż doszedłem do 80% kondycji, czułem się dosyć dobrze i powiedzieli

mi, żebym przeszedł kolejny zabieg.

 

Było ciężko?

- Bardzo. Pracowałem ciężko z lekarzami, sztabem medycznym i trenerem, ze

wszystkimi, z moimi kolegami, teraz wróciłem na chwilę na boisko... nie czuję się

jeszcze gotowy na sto procent, ale nad tym pracuję.

 

Chcesz zagrać ponownie w Lidze Mistrzów? 

- Tak, zagrałem tylko pięć minut w Moskwie, to nie był dobry mecz w moim

wykonaniu. W przyszłym sezonie chcę grać w Lidze Mistrzów, tak jak cała Roma,

kibice i zespół.
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